
	

	

	

 

 
Aan de voorzitter van de raad 
van de gemeente Sittard-Geleen. 
 
 
  
                                                                                   Born, 13 september 2017. 
 
Betreft: 
Vragen ex art 37 RvO inzake 
fietsen stallen bij Ligneplein 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
Onlangs is het laatste projectonderdeel van Ligne opgeleverd. Het water stroomt door de prachtig 
aangelegde Keutelbeek en vanaf het mooie Ligneplein wandel je over de nieuwe brug zo naar de 
historische binnenstad van Sittard. Ook fietsend kun je het Ligneplein vanaf de Rijksweg of vanuit de 
binnenstad via de brug bereiken. 
Wat opvalt, en ook door burgers wordt gesignaleerd, is het feit dat het hekwerk langs de beek wordt 
gebruikt om fietsen te stallen. Mogelijk is de op het Ligneplein geplaatste aanduiding: “(Brom)Fietsen: 
voorkom APV-verwijdering Gebruik stalling ingang Linde”  niet voor iedereen begrijpelijk, althans 
onvoldoende adequaat. Waarschijnlijk speelt hierbij ook een rol de beperkte toegankelijkheid van de 
stalling waarnaar wordt verwezen, immers is deze in de avonduren en op de meeste zondagen 
gesloten. 
 
Het vorenstaande brengt de fractie van GroenLinks, die zowel de fietsvriendelijkheid als het aanzien 
van de openbare ruimte hoog in het vaandel heeft staan, tot de volgende vragen: 
 

1) Op welke wettelijke grondslag is het op het Ligneplein geplaatste (verkeers?)bord gebaseerd? 
Dient dit bord niet te worden ondersteund door een aanduiding uit de WVW c.q. RVV, dat 
stallen van fietsen ter plekke is verboden? 

2) Bent u met ons van mening, dat het illegaal stallen van fietsen op een meer positieve wijze 
kan worden ontmoedigd, dan met het verwijderen van fietsen? Zo neen, waarom niet? 

3) Bent u met ons van mening, dat het geen pas heeft om te verwijzen naar een fietsenstalling 
die op vele momenten niet toegankelijk is? Zo neen, waarom niet? 

4) Op welke wijze denkt u te kunnen voorzien in een adequate oplossing voor fietsers die in de 
avonduren en op zondag hun fiets in de nabijheid van het Ligneplein willen stallen?  

 
De fractie van GroenLinks ziet de antwoorden graag binnen de daarvoor gestelde termijn tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Math De Loo, raadslid GroenLinks. 
 
 


